
Referat fra møde i fællesbestyrelsen d. 30. maj 2023 på Pindstrupskolen.  

 

Der indledes med en præsentation, da der er flere nye medlemmer og suppleanter med fra 

børnehuset. Maja, formand for bestyrelsen orienterer om at hun desværre er nødt til at 

trække sig fra posten som formand, da hendes søn flytter skole.  

Maja bliver på posten til der er afholdt suppleringsvalg for skoledelen og foretaget nyt valg.  

 

Evaluering af forretningsordenen: 

Elevrådet deltagelse i bestyrelsesmøder drøftes. Det foreslås, at de kan inviteres to gange 

årligt, men vil altid kunne deltage, hvis de har noget de ønsker skal på dagsordenen eller 

hvis de ønsker at komme og fortælle hvad der er optaget af. De kan også invitere en 

repræsentant fra bestyrelsen med til elevrådsmøde, hvis det er muligt.  

Der laves et årshjul over datoer og faste eller kendte temaer, som skal på dagsordenen. 

Der holdes fast i tirsdage – Gitte laver et bud på datoer inden sommerferien.  

Det skal arbejdes på at der laves en fælles tråd i AULA til bestyrelsen. (Det kunne 

desværre ikke bare lige lykkes selvom Gitte har adgang til alle tre AULA’er      ) 

 

 

 

 


